

No. 14732

---

**UNITED NATIONS**  
**and**  
**FEDERAL REPUBLIC OF GERMANY**

**Exchange of notes constituting an agreement regarding the arrangements for the Third United Nations Inter-regional Seminar on Government Auditing for Senior Government Auditors from Developing Countries, to be held in Berlin (West) from 3 to 21 May 1976 (with annex). New York, 9 January, 23 March, 29 and 30 April 1976**

*Authentic texts: German and English.*

*Registered ex officio on 30 April 1976.*

---

**ORGANISATION DES NATIONS UNIES**  
**et**  
**RÉPUBLIQUE FÉDÉRALE D'ALLEMAGNE**

**Échange de notes constituant un accord relatif à l'organisation du Troisième Séminaire interrégional des Nations Unies sur le contrôle des finances publiques, devant se tenir à Berlin-Ouest du 3 au 21 mai 1976 à l'intention des vérificateurs principaux des comptes de pays en développement (avec annexe). New York, 9 janvier, 23 mars, 29 et 30 avril 1976**

*Textes authentiques : allemand et anglais.*

*Enregistré d'office le 30 avril 1976.*

[TRADUCTION — TRANSLATION]

EXCHANGE OF NOTES CONSTITUTING AN AGREEMENT<sup>1</sup> BETWEEN THE UNITED NATIONS AND THE FEDERAL REPUBLIC OF GERMANY REGARDING THE ARRANGEMENTS FOR THE THIRD UNITED NATIONS INTER-REGIONAL SEMINAR ON GOVERNMENT AUDITING FOR SENIOR GOVERNMENT AUDITORS FROM DEVELOPING COUNTRIES, TO BE HELD IN BERLIN (WEST) FROM 3 TO 21 MAY 1976

ÉCHANGE DE NOTES CONSTITUANT UN ACCORD<sup>1</sup> ENTRE L'ORGANISATION DES NATIONS UNIES ET LA RÉPUBLIQUE FÉDÉRALE D'ALLEMAGNE RELATIF À L'ORGANISATION DU TROISIÈME SÉMINAIRE INTER-RÉGIONAL DES NATIONS UNIES SUR LE CONTRÔLE DES FINANCES PUBLIQUES, DEVANT SE TENIR À BERLIN-OUEST DU 3 AU 21 MAI 1976 À L'INTENTION DES VÉRIFICATEURS PRINCIPAUX DES COMPTES DE PAYS EN DÉVELOPPEMENT

*Publication effected in accordance with article 12 (2) of the General Assembly regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations as amended in the last instance by General Assembly resolution 33/141 A of 19 December 1978.*

*Publication effectuée conformément à l'article 12, paragraphe 2, du règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies tel qu'amendé en dernier lieu par la résolution 33/141 A de l'Assemblée générale en date du 19 décembre 1978.*

<sup>1</sup> Came into force on 30 April 1976 by the exchange of the said notes.

<sup>1</sup> Entré en vigueur le 30 avril 1976 par l'échange desdites notes.